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Sanering en/of verplaatsing bedrijf Wetselderstraat 2a in Ell 
 

  

Concrete vragen   
Stand van zaken/ontwikkelingen in dit dossier gevraagd. 
 
 

 
 

  

Ambtelijk advies  Datum: 5 december 2018 

Advies:  

De vraag als volgt beantwoorden: 

Het bedrijf beschikt niet over een bouwvlak en valt hierdoor onder 
het overgangsrecht. Er is sprake van een ongewenste situatie 
enerzijds omdat de buurtbewoners hebben aangegeven overlast te 
ondervinden van het bedrijf, anderzijds omdat het bedrijf niet over 
een bouwvlak beschikt.  
De door de buurt ervaren overlast is voor het college aanleiding 

geweest om in overleg te treden met de ondernemer om te 
onderzoeken of een verplaatsing tot de mogelijkheden behoort. Begin 
dit jaar leek dit te lukken. De raad heeft toen besloten om hiervoor 
een financiële bijdrage beschikbaar te stellen uit het groenfonds. 
Echter door persoonlijke omstandigheden heeft ondernemer besloten 
om niet naar de beoogde locatie te verhuizen. Daarom wordt nu 
onderzocht of en zo ja welke mogelijkheden er nog meer zijn om tot 

verplaatsing of beëindiging van het bedrijf aan de Wetselderstraat 2a 
te Ell te komen. Het college neemt hierover binnenkort een besluit.   

 

Besluit college of 

portefeuillehouder 

 Datum: 5 december 2018 

 

Besluit van (wie): Wethouder Walraven 

Besluit luidt: Akkoord 

 

Op 6 februari 2018 heeft de raad besloten een bijdrage uit het groenfonds toe te kennen aan de 
heer P. Custers ten behoeve van het saneren van de locatie Wetselderstraat2a te Ell. 
 
PAL heeft toen als enige partij gevraagd om een contract, dat die sanering vastlegt. Dat contract 
was volgens de wethouder / het college ‘in de maak’. 
 

In de praktijk blijkt er nog niets gebeurd. Ook niet op de nieuwe locatie. 
 
Tijdens een commissievergadering van 23 oktober jl. gaf de wethouder aan dat door ‘tragische 
persoonlijke omstandigheden van de ondernemer’ de verplaatsing niet door gaat.Toen bleek ook 
dat er sinds februari 2018 geen contract opgesteld was! 

 
Inmiddels is ons ter oren gekomen dat er geen sprake meer is van ‘tragische omstandigheden’. 

Maar wel dat de situatie op de locatie Wetselderstraat 2a snel moet worden aangepakt. Zoals 
omschreven in het raadsvoorstel februari 2018. 



 
Vraag aan het college is dus: wanneer gaat het college er voor zorgen dat er daadwerkelijk iets 

gaat gebeuren? Wanneer wordt de locatie Wetselderstraat 2a gesaneerd? 


